
  

New Executive Director for  

Alliance Bible Seminary Centre of Canada (ABSCC) 

 

ABSCC’s Board of Directors is pleased to announce the appointment of Dr. Jimmy Chan 

as the next Executive Director of ABSCC, starting Sept. 1, 2024.  Dr. Chan will also be 

cross-appointed as Assistant Professor of Theology at Alliance Bible Seminary in Hong 

Kong.  This dual appointment is a definite boost to elevate ABSCC’s contribution to the 

Chinese Christian communities across Canada. 

 

Dr. Chan will succeed the current Executive Director, Rev. Dr. Chiu Ming Luk, upon his 

retirement.  The Board greatly appreciates Rev. Luk’s contributions to ABSCC over the 

past six years under his leadership.  Dr. Chan and Rev. Luk will work closely together to 

ensure a seamless transition. 

 

Installation ceremonies will be held in Toronto (Sept. 1) and Vancouver (Sept. 8).  

Details will follow. 

 

May God continue to be glorified as ABSCC transitions into a new phase with Dr. Chan as 

the new Executive Director. 

 

Board of Directors, ABSCC 

March 1, 2024 

  



  

加拿大建道中心新總幹事 

加拿大建道中心董事會正式公佈委任陳偉明博士為中心下一任總幹事。他將會於

2024 年 9 月 1 日上任。 同一時間, 陳博士將會兼任香港建道神學院神學系助理教

授。是項雙重任命必定提升建道中心對全加拿大華人基督徒群體的貢獻。 

陳博士將接替即將退休的現任總幹事陸超明牧師博士。董事會非常感激陸牧師過去

六年以來帶領建道中心。兩位將就交接安排緊密合作, 務求達至無縫接軌。 

新總幹事就職禮將於多倫多(9 月 1 日)及溫哥華(9 月 8 日)舉行。詳情日後會陸續公

佈。 

藉著陳博士就任新總幹事, 他將會帶領建道中心開展新的一頁。願上帝的榮耀繼續

被高舉。 

加拿大建道中心董事會 

2024 年 3 月 1 日 

 


